
In memoriam 

ERE-VOORZITTER J. PH. DE LEEUW OVERLEDEN 

Op 14 maart 1996 is onze ere-voorzitter Johannes Philippus de 

Leeuw in de leeftijd van 79 jaar overleden. De heer De Leeuw 
heeft zeer grote verdiensten voor onze Vereniging en de 
thematische filatelie gehad. Hij was nog maar zo kort lid van de 

'Beeldfilatelist' toen hij tot voorzitter gekozen werd, dat we wel 
moeten aannemen dat men hem graag als voorzitter wilde, maar 

dat eerst nog even de enige belemmering daarvoor uit de weg 

moest worden geruimd, namelijk dat de beoogde heer De 

Leeuw nog geen lid was. Nadat dat probleempje was opgelost, 
konden de echte problemen door hem worden aangepakt. Er 

waren in die tijd namelijk grote problemen in het bestuur en de 
taak van de nieuwe voorzitter zou zijn om een vernieuwd 

bestuur tot een hecht team te smeden dat er weer met nieuw elan 

tegen aan zou gaan. Wie de heer De Leeuw gekend heeft, zal 

begrijpen dat hij daarvoor de aangewezen persoon was. Hij was 
zeer beminnelijk, maar wist tegelijkertijd heel duidelijk wat hij 

wilde. hij kwam over als iemand met een duidelijk overwicht. 
Bij zijn crematie werd gememoreerd hoe hij vanuit een grote 

betrokkenheid en zorgzaamheid een spilfunctie vervulde in het 
bij elkaar houden van mensen. Met die eigenaschappen slaagde 

hij er dan ook al vrij spoedig in binnen het bestuur weer tot 
normale verhoudingen te komen. Onder zijn leiding werden de 

contactdagen van onze vereniging in het leven geroepen. Ook 

buiten onze vereniging was de heer De Leeuw actief voor de 
filatelie. Hij is lid van het Bondsbestuur en jurylid geweest. In 

Philatelie heeft hij geruime tijd een eigen thematische rubriek 
gehad. Het is van uitermate groot belang voor de thematische 

filatelie in Nederland geweest dat de heer De Leeuw vanaf de 

zeventiger jaren - zo als iemand hem na zijn overlijden 
kenschetste - 'een hartstochtelijk verdediger van de thematische 

filatelie' is geweest. Hij zag echter ook in, dat een voorwaarde 

voor het door anderen serieus nemen van de thematische 

filatelie was, dat de thematische tentoonstellers voor een 

belangrijk deel het roer zouden moeten omgooien en van 

verzamelaars filatelisten worden. Daarop heeft hij herhaaldelijk 
gewezen. Zijn ere-voorzitterschap heeft hij op voortreffelijke 

wijze inhoud gegeven. Hij begreep dat zo'n functie niet inhoudt 
zich met alles te willen bemoeien en het bestuur voor de voeten 

te lopen. Maar op de achtergrond liet hij van zijn belangstelling 
blijken en in een ledenvergadering kon hij op een verstandige 
manier bijsturen. De laatste tijd liet zijn gezondheid niet meer 
toe dat hij naar onze bijeenkomsten kwam, maar bij hem thuis 

bleef je hartelijk welkom. zoal ik nog niet eens zo heel lang 
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geleden mocht ondervinden. Een delegatie uit het bestuur heeft 

bij de crematie de grote waardering voor de heer De Leeuw 

tegen de familie tot uitdrukking gebracht. 
W.E.J. van den Bold 


